

4<sup>th</sup> October, 2019

Dear Parents / Guardians,

According to Cap. 241 Emergency Regulations Ordinance, the Prohibition on Face Covering Regulation has been passed on 4<sup>th</sup> October, 2019. The regulation will be valid starting from 12:00 am tonight, which is the beginning of Saturday, 5<sup>th</sup> October, 2019.

We are also writing to inform you that all the school activities starting from tomorrow, 5<sup>th</sup> October, 2019, will be cancelled. School activities may resume next Tuesday, 8<sup>th</sup> October, 2019, pending further developments. Please remind your child / ward to stay safe and avoid chaotic situations that may pose a danger to them. Thank you for your attention.

Yours faithfully,

Ms Tse Chun Yin

Principal of Delia Memorial School (Hip Wo No.2 College)

《禁止蒙面規例》將於 2019 年 10 月 5 日起生效

各位家長:

本校得悉《禁止蒙面規例》已於 2019 年 10 月 4 日通過，有關規例將於 2019 年 10 月 5 日 (星期六)零時零分起正式生效。

本校亦以此函通知家長，由明天起學校活動將會全數取消。學校活動會於下星期二，10 月 8 日，回復正常。請提醒 貴子弟遠離危險及混亂的地方，免生意外。

此致

地利亞修女紀念學校(協和二中) 家長

謝俊賢校長啟

2019 年 10 月 4 日